
Kakršen potek takšen konec
Prelekii mesec je Zveza športnih društev IIJKIJA sklicala občni zbor v proslorih

gostinskega nbjekla RSC Mustec, i, dnevnim redom, običajnim za tukšne priložnosli.
Na lakšnih zborih je v navadi najprej ugoloviij sklepčnosl, ker pa le«;i ni bilo, ni bilo
težko napovedovati, da bo ludi pulek na koncu oslal lorzo. Največ razprave sla hila
deležna pravni slalus Kiuba za rekreacijo Moslcc in vsebinska /asnova njegovvga na-
daljnjega razvoja. \i doka/ovanj razpravljalcev namreč ni mogočc /nključiti. kdo je v
resnici lastnik premičnin in nepremičnin v RŠC Mostec in verjetno bo lo vprašanjc še
dolgo ostalo nerazčiščeno.

O vsebinski zasnovi nadaljnjega razvoja RŠC Mostec je v imcnu predscdslva
OK SZDL spregovorila podpredsednica Anka Tominšek, pri čemer je ugotovila,
da je treba to idelano izletniško in rekreacijsko točko usposobiti in ji dali drugač-
no vsebino, kjer naj bi se vedno nekaj dogajalo pri lem pa je poudarila, da mora
tudi gostinski objekt odigrati povsem drugačno vlogo. Podobno sla razpravljala
predstavnik občinske konference mladinske organlzacije, ki želi v programu RŠC
najti svojo vlogo s svojimi interesi, ter predsednik skupščine občine Ljubljana Ši-
ška Otmar Zorn, kateri je menil, da je potreben manegament in poslovnosi pri
ravnanju in uporabi gostinskega objekta. Ostali razpravljalci, ki so bili ali pa uidi
ne delegati zbora, so se ukvarjali z marginalnimi problemi, razen predslavnik
društva invalidov Ljubljana-Šiška Slavko Podlipec, ki je opozoril, da je njihovo
društvo predložilo OK SZDL Ljubljana Šiška globalni program usposobitve go-
stinskega objekta, oživitve raz\redrilno-kullurnega in športnega življenja v Moste-
cu s ponudbo, da ga prevzame v upravljanje. Pri tem je naštel 11 krajevnih skup-
nosti s približno 57000 prebivalci, ki neposredno gravitirajo v lo območje in so k
njihovemu predlogu za prevzem RŠC dale svojo pismeno podporo. O tem pre-
dlogu na tem občnem zboru ni nihče od odgovornih niti besede spregovoril, kar
daje slutiti, da je bila ponuba za prevzem RŠC sarno laklična poteza. Občni zbor
o bodočnosti Mosteca iz razprave ni zavzel nobenih stališč niti zaključkov. Kakr-
šen potek, takšen konec. In tudi nadaljnji razvoj Mosteca . . .
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